
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSSTÄMMAN I 

KÄRRBACKSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

2020-08-02 

 

 

Plats: Folkets Hus i Kärrbackstrand 

Antal närvarande: 20 personer varav 14 röstberättigade inklusive en via 

fullmakt 

 

§ 1. Ordföranden hälsade alla välkomna till årets stämma och förklarade den 

för öppnad. 

§ 2. Till ordförande för stämman valdes Lars Gylterud och till sekreterare 

Christer Ångström. 

§ 3. Till justeringsmän och tillika rösträknare valdes Maria Tellander och Peter 

de Maré. 

 § 4. Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till dagordning. 

§ 5. Att kallelsen till stämman skett i enlighet med stadgarna godkändes. 

§ 6. Efter genomgång av delägarförteckningen, justering av andelstal för 

Kärrbackstrand 1:17 (17 andelar), Lövberget 1:72 (391 andelar), Strandberget 

1:33 (12 andelar) och Strandberget 1:34 (1 andel) samt ägarbyte av 

Kärrbackstrand 1:39, beslutade stämman att den ska utgöra underlag för 

röstlängd och debiteringslängd. Totalt andelstal uppgår nu till 3 457 andelar. 

§ 7. Styrelsen föredrog verksamhetsberättelsen samt den ekonomiska 

redogörelsen varefter stämman beslutade att lägga dessa till handlingarna. 

§ 8. Revisionsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna. 



§ 9. Stämman beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2019. 

§ 10. Styrelsens föreslog oförändrade arvoden. Stämman beslutade i enlighet 

med styrelsens förslag. 

§ 11. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat för 2020 föredrogs. 

Förslaget baseras på en uttaxering om 45 kr/andel i enlighet med upprättad 

debiteringslängd. Beslutades att godkänna styrelsens förslag till inkomst- och 

utgiftsstat. Beslutades att sista betalningsdag är 31 oktober 2020. 

§12. Styrelsen föredrog sitt förslag till ny plogrutin. Bakgrunden är följande. 

Den successiva minskningen av permanentboende utefter vårt vägnät kommer 

att leda till, om nuvarande policy för vinterväghållning följs, att en allt större 

del av vårt vägnät kommer att förbli oplogat. Berörda vägdelar är 

Strandbergsvägen och inom kort Lövbergsvägen från Ågläntan. Konsekvenserna 

av en lägre nivå på vinterunderhållet är ökad risk för skador på vägnätet i 

samband med avverkningar då vägen öppnas upp på senvintern och 

vägkroppen inte är tjälad. Ett robust vägnät är viktigt för att hålla 

underhållskostnaderna på en rimlig nivå. Ytterligare konsekvenser vid lägre 

nivå på vinterunderhållet är sen upptorkning på våren samt minskad 

tillgänglighet för övriga fastighetsägare. 

Styrelsens förslag innebär att var tredje gång det bidragsberättigade vägnätet 

plogas, plogas hela vägnätet. De fastighetsägare utefter Strandbergsvägen och 

Lövbergsvägen från Ågläntan som önskar plogning vid andra tillfällen gör det på 

egen bekostnad. 

Merkostnaden vid en normal vinter bör landa på cirka 10 000 kr. Utvärdering 

ska ske efter två vintrar. 

Stämman godtog styrelsens förslag till ny plogrutin. 

 

§ 13. Val av en styrelseledamot på två år och ordförande på ett år. Till 

styrelseledamot för två år omvaldes Bernt Fagerström och till 

styrelseordförande omvaldes Lars Gylterud för ett år.  



§ 14. Val av två styrelsesuppleanter på ett år. Till styrelsesuppleanter på ett år 

omvaldes Mathias Berglund och Hans Morgansson. 

§ 15. Val av två revisorer på ett år. Till revisorer på ett år omvaldes Anna-Karin 

Hallgren och Annika Jonsson. 

§ 16. Val av en revisorssuppleant på ett år. Till revisorssuppleant på ett år 

omvaldes Barbro Johansson. 

§ 17. Val av vägtillsynsman på ett år. Till vägtillsynsman på ett år omvaldes Kjell 

Elfgren. 

§ 18. Val av valberedning på ett år. Till valberedning på ett år omvaldes Eva 

Ångström och Maria Tellander och med Eva Ångström som sammankallande. 

§ 19. Inkomna motioner. Antecknades att inga motioner inkommit. 

§ 20. Styrelsen informerade om den, under maj månad 2020, utförda 

asfalteringen från 62:an och ner mot bron samt en kortare sträcka på västsidan. 

Ett mycket fördelaktigt pris och kort tidsram gjorde att styrelsen beslutade att 

anta anbudet utan stämmobeslut. 

Vidare informerade styrelsen om att våra broar varit föremål för Trafikverkets 

6-årsbesiktning. Bron över Klarälven klarade besiktningen bra, det noterades 

inga brister som behöver åtgärdas före nästa inspektion. Bron är i bra skick. 

Beträffande rörbron vid Örån är läget det omvända. Bron behöver åtgärdas i 

närtid. Styrelsen har börjat titta på olika alternativ som eventuellt kan ersätta 

rörbron och som är ett väsentligt billigare alternativ. På mötet föreslogs även 

valvbro som alternativ. Vår kassör Bernt redovisade ett alternativ med tre 

parallella trummor. Bernt visade även beräkningar på vattenflöden. Preliminär 

ansökan om bidrag har inlämnas till Trafikverket. Komplett kostnadsberäkning 

kommer att lämnas vid nästa årsstämma alternativt vid en extra stämma. 

§ 21. Under övriga frågor diskuterades återigen frågan kring bommen till 

Strandberget. Styrelsen informerade om att berörda markägare alltid får 

information om koden per mail. Dessutom finns möjlighet för behöriga att få 

tillgång till aktuell kod via de mobilnummer som kommer att anslås vid 

bommen. 



§ 22. Stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på föreningens 

hemsida, http://karrbackstrand.se/  

§ 23. Datum för nästa stämma blir den 8 maj 2021 klockan 14.00. 

§ 24. Ordföranden tackade stämmodeltagarna för visat intresse och förklarade 

mötet för avslutat. 

 

Vid protokollet   Ordförande 

 

Christer Ångström   Lars Gylterud 

 

Justeras: 

 

Maria Tellander   Peter de Maré 

  

 

     

/ Årsstämmoprotokollet är underskrivet och justerat. Originalet finns att 

tillgå hos ordförande Lars Gylterud/ 

 

 

 

http://karrbackstrand.se/

